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SANAYİDE DİJİTAL DÖNÜŞÜM PROGRAMI STEP ETKİNLİĞİ KONUŞMASI  
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27 Ekim 2020, Online 

Sayın Bakan Yardımcım, Saygıdeğer Konuklar ve Değerli Basın Mensupları, 

TÜSİAD SD2 Sanayi-Teknoloji Entegrasyon Programı etkinliğimize hoş geldiniz.  

Değerli Misafirler, 

Çağımızın en büyük paradigma değişimi Dördüncü Sanayi Devrimi’nin hayatımızda, işlerimizde ve iş yapış 

modellerimizde yarattığı dönüşümlere ayak uydurmaya çalışıyoruz. Verimlilikten rekabetçiliğe, işlerden 

insan yetkinliklerine kadar farklı alanlarda radikal değişimlerin olduğu bu süreçte bu sene bir de Covid-19 

salgını ile sınandık. Artık dönüşüm her zamankinden önemli, her zamankinden hayati.  

Dördüncü Sanayi Devrimi’ni ve bu dönüşümün hemen her sektörde meydana getirdiği değişiklikleri 

yıllardır TÜSİAD’ın ana çalışma alanlarından biri olarak konumlandırıyoruz. “Sanayi 4.0 nedir? Sanayimize 

etkileri neler olacak?” sorularıyla başladığımız yolculuğumuzda TÜSİAD SD2 Programımız ile birlikte yeni 

bir sayfa açtık. Deyim yerindeyse elimizi taşın altına koyduk ve inovasyon ekosistemimizin en önemli 

sorunlarından birine çözüm aramaya başladık. Teknolojiyi ülkemizde üreten tedarikçilerle teknoloji 

kullanan şirketler arasındaki kopukluğu, iletişim sorununu gidermek için üç senedir TÜSİAD SD2 

kapsamında var gücümüzle paylaşıyoruz.  

Değerli Misafirler, 

TÜSİAD SD2 Programı bizim marka projelerimizden biri. Daha da önemlisi TÜSİAD çatısı altında sanayinin 

dijital dönüşümü ile ilgili bu zamana kadar yaptığımız tüm çalışmaları tamamlayıcı nitelikte. TÜSİAD SD2’nin 

üç senede bu kadar büyük bir ağa ulaşmasının belki de en önemli nedenlerinden biri diğer çalışmalarımızda 

ortaya konan ihtiyaçlara somut çözümlerle katkı sağlayacak şekilde tasarlanması. Bu süreçte Sanayi ve 

Teknoloji Bakanlığımızın ve bağlı birimlerinin desteği programı sürdürmede bize güç verdi. Katkı veren ve 

emeği geçen tüm paydaşlarımıza teşekkürü bir borç bilirim.  

Saygıdeğer Konuklar, 

Bugün teknoloji kullanıcılarımızın Türkiye’nin dört bir yanından bizi canlı izleyen ve görüşmelere 

bağlanacak teknoloji tedarikçileri ile buluşacağı gün. Programımızın belki de en önemli dönüm 

noktalarından biri. Bugün teknoloji kullanıcılarımız önümüzdeki dönemde birlikte çalışacakları şirketleri 

seçecekler ve tüm taraflar için heyecanlı bir süreç başlayacak. Tüm sürecin sonunda hazırlanacak çözüm 

dosyaları ile hem şirketlerimize hem de ülkemizin teknoloji ekosistemine büyük katkı sağlayacağımıza 

inanıyorum.  
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Değerli Misafirler, 

STEP’in en büyük kazançlarından biri de tüm gün boyunca takip edebileceğiniz, birbirinden önemli 

konuşmacılara ev sahipliği yapacak oturumlar. Bugün pandeminin dijital dönüşüme etkilerinden teknoloji 

trendlerine; dijital dönüşümde hukuki boyuttan kamu desteklerine çok farklı ve önemli konularda paneller 

düzenleyeceğiz. Bugün STEP’e konuşmacı olarak katılan tüm paydaşlarımıza; TÜSİAD SD2 Programımıza 

başvuran siz değerli teknoloji üreticilerimize ayrıca minnettarız. Sizlerle birlikte ülkemizde yüksek katma 

değerli üretimin sağlanması yolunda önemli adımlar atıyoruz.  

Bu yolculukta bizimle birlikte olan; Altın sponsorumuz Vodafone Business’a ve ilk gününden bugüne 

TÜSİAD SD2’ye destek veren TÜSİAD Yönetim Kurulu üyemiz Serkan Sevim’e ve onun liderliğindeki bugün 

bu etkinliği online olarak gerçekleştirmemizi mümkün kılan Medianova’ya teşekkür ederiz. Üç senedir 

TÜSİAD SD2 Programı’na emek veren; her sene Programın bir öncekinden daha mükemmel olması için 

çaba harcayan TÜSİAD SD2 Görev Gücü Başkanı Perihan İnci başta olmak üzere tüm Görev Gücü üyelerine 

ve ekibimize ayrıca teşekkür etmek isterim.  

Hepimiz için verimli bir etkinlik olmasını diliyor ve sözü TÜSİAD Yönetim Kurulu Başkanımız Simone Bey’e 

bırakıyorum.    


